
Bestyrelsesmøde LKF-Odense
Fredag den 17 september 2021

Kl 9 til 13.30 Lpo-kontoret

Referat

1. Valg af ordstyrer
a. Michael Valgt

2. Godkendelse af dagsorden
a. Godkendt

3. Siden sidst
a. Generalforsamling. - ændringsforslag. udarbejdelse Morten.

i. Har ligget fremme på stuen. gennemgang senere på mødet
b. Tillæg til forretningsorden. - videre udarbejdelse Morten

i. Ligger klar til vedtagelse på generalforsamlingen, gennemgåes
senere, omtales efterfølgende som strategi og visioner.

c. Oprettelse henlæggelseskonto Tine
i. Vi fandt en anden måde i regnskabet til henlæggelse, her

primært it henlæggelser
d. Lpo hjemmesiden.

i. Er tilrettet
e. flere krus til køkkenet.

i. Er indkøbt

4. Økonomi
a. Saldo. Foreningskonto 36.027,88 kr 13/9 2021

b. Budget : Budget 2021 gennemgået. Vi går pt. over på to punkter,
kontorhold ligger lidt højere end budgetteret da der er købt ind til
kontoret, incl. diktafon. Diverse på udgiftposten ligger meget højt da
indkøb af kølefrys er postet der.

c. Pt. Ser det ud til at vi vil slutte dette års regnskab med et lille minus,
dette skyldes indkøb af køle/frys

5. Indkomne sager
a. Fokusperiode på folk i sporet.

i. Vi havde fokus i juni på folk i sporet og det var så effektivt at vi
fik fruens bøge sat på danmarkskortet og i medierne. 8 nye
indmeldinger ud af 13 de sidste par år. Selvfølgelig
skræmmende mængde men viser hvor vigtigt og hvor meget det
kan betyde at vi sætter fokus på tingene og indmelder alle dem
vi ser.

b. Generalforsamlingen



i. Praktiske ting.
1. Lokaler : undervisningslokalet på depotet
2. Spisning: Giraffen, 150 kr pr person, incl mad under

mødet, samt stegt flæsk på giraffen efterfølgende,
drikkelse købes særskildt

3. Referent til generalforsamlingen mangler
4. personvalg

ii. Vedtægtsændringer
1. Vedtægtsændringer gennemgået

iii. Ferieregelændringer
1. Ferieregelændringer gennemgået

iv. Strategi og visioner (lokalgruppens arbejdsdok)
1. Strategi og visioner gennemgået

v. Øvrige forslag
1. Øvrigt forslag gennemgået

c. Medlemsmøde ?
i. Skal vi have fundet et emne og afholde noget medlemsmøde i

år ? muligt julearrangement sammen med LPO DSB Odense i
januar. opslag om mulige arrangementer. pension,
konflikthåndtering, søvnmønster.

d. HSE/LSU Møder
i. Vi har 2 LSU møde om året og 4 HSE møder, jeg har fået lov at

være med på HSE møderne også så vi reelt får 4 LSU møder
om året. Dette er et stort plus, da vi dermed langt hurtigere får
aktuelle emner på dagsordenen. P.T er HSE møder dog udsat til
efter september grundet problemerne i driften

e. Lønproblemer i forbindelse med Seniorordning.
i. Vi har desværre haft mange af kollegaerne der er gået på

nedsat tid i en seniorordning der stadig er kørt videre med fuld
løn. Løsning er fundet.

f. Situationen på Svendborgbanen
i. Materiel situation, mandskabsmangel og signaler, hvad gør vi ?

1. Vi sætter fokus på mandskabsmangel og ser om vi kan
påvirke ledelsen.

ii. Disponeringsregler udsendt af Henning.
1. Sender kommentar til Henning, ingen undladelse af

stationer i myldertid, samt hvis man alligevel skal holde
ved krydsning i stenstrup

g. Opfordring fra Driften
i. Driften har rettet henvendelse til Henning i forhold til når de

ringer til odense førere om at få udført ekstra arbejde, så er der
en tendens i Odense til at der bliver forhandlet om tiden. Denne
tendens er ikke længere til stede hos andre depoter og det vil de
gerne have væk i Odense også.   teknisk tid + 30 min
(forhandling)



h. Kommende bestyrelsesmøder
i. er 2 nok ? et efter  og et før generalforsamling ?

1. 1 møde på dagen med generalforsamling og ca 1 i løbet
af året.

6. Nyt fra Områdegruppen
a. teknisk tid.

i. førerrums skift sat op til K20 fra 4 til 5 min. Arriva indregner
IKKE passagerer når de regner tidsforbrug. Konklusion er at
Palle rejser tidsproblematikken for planlæggerne, og så opfordre
vi folk til at bruge den tid det nu engang tager at lave en
vending. Pak først taske når du holder stille osv

b. Tid til bestyrelsesmøder for øvrige medlemmer af lokalgrupper.
i. Mundtlig orientering

c. UA Tæller difference.
i. Overdraget til Områdegruppen

d. Feriesiden på touchskærm
i. Der undersøges pris for ændring så feriesiden kan kører på

touchskærm.
e. Udskiftning af telefon og tablets.

i. Tablets er rimelig nye, så der bliver fokus på udskiftning af
mobiler som det første.

f. Massage aftale
i. Ny aftale underskrevet og hængt på tavlen

g. Ny tidsaftale
i. Ny aftale underskrevet

h. Ny LKI aftale
i. Ny aftale underskrevet og hængt på tavlen

7. Nyt fra HSE / LSU
a. Afholdt 3 juni 2021
b. Vask af forruder nødvendigt. Måske Rengøring kunne gøre det i spor 10 og

11?

i. Snakket med Nicklas, undersøger mulighed for vand ved spor 10 og

11. Rengøringen har ikke tiden, så det bliver et job lkf selv skal gøre i

forbindelse med afslutning eller klargøring.

c. Kupenøgle i forsyning mangler til toilet når toget vender forkert f.eks 4090

i. Der lægges en ekstra kupenøgle i forsyningen. DSB kontaktes i

forbindelse med at få den hængt op

d. Fremmednet spor 8. Status?

i. Claus har kontaktet Banedanmark for at rykke for svar.

e. Bagplader på skabene



i. Der blev taget mål og bestilling sendt til Nicklas

ii. Er efterfølgende sat op

f. Hvad er status på s50 omhandlede færden i spor?

i. 1 hændelse i overkørsel 120.

ii. 6 på overkørsel 7 fruens bøge

iii. 2 overgang ved højby km 11.7

iv. 1 i km 37,7 mand liggende tæt ved spor

8. Lokal information
a. Gennemgang af brugen af lokalinformation.

9. Opgaver / Kommende planlægning
a. Medlemsmøde morten skriver ud om evt emner.
b. Julen 2021

i. Tine køber lidt ind i samarbejde med Henning.
c. kommende generalforsamling 2022

i. Morten begynder at kigge vedtægter igennem. øvrige overvejer
forslag til generalforsamling.

10.Eventuelt
a.

11. Godkendelse af referat


